
Zápis z 5. schůze osadního výboru městské části Chlebov dne 15. 1. 2020 

 

Přítomni: Jaroslav Polišenský, Tomáš Petrů, Kamil Beran 

Host: Pavel Lintner – místostarosta města 

 

Body: 

1. Místostarosta města informoval členy OV o plánu investic a oprav v Chlebově na rok 2020, který 

schválila rada města na základě požadavků OV. 

2. Místostarosta města projednal se členy OV již dříve předložený plán investic a oprav na roky 

2020-2023. Členové OV doplnili tento plán o požadavek zateplení stropu společenského domu, 

úpravy okolí společenského domu a přilehlého parčíku, instalaci radaru na příjezdu ze směru od 

Kvasejovic, doplnění veřejného osvětlení na parc. č. 579/16, ev. 579/15. K. Beran vznesl dotaz na 

možnost vybudování víceúčelového sportovního hřiště – místostarosta města prověří možnosti 

realizace v lokalitě Stávek. 

3. Členové OV se vyjádřili k jednacímu řádu pro osadní výbory. O zavedení jednacího řádu nemají 

zájem. 

4. Místostarosta informoval členy OV o participativním rozpočtu. Po vzájemné diskusi se členové 

OV shodli, že nemají zájem o zavedení participativního rozpočtu v místní části Chlebov a 

upřednostní předkládání požadavků občanů prostřednictvím OV místostarostovi města. 

 

 

 

Zapsal: Jaroslav Polišenský 

 

 

 

 


